
Zápis ze 3. jednání sociální a zdravotní komise RMČ Praha 17 z 11.5.2015 

Přítomni : viz prezenční listina 

Omluven : Mgr. B. Černovský 

Host : Mgr. J. Synková – starostka MČ 

 

1. Kontrola plnění úkolů : 

- ÚP pí. Žáková – splněny všechny body ( probíhá výměna průkazů ZTP, informace 

v Ř 17, v klubech seniorů, rozšíření služeb ÚP v Řepích – zatím není možné ) 

2. Diskuse k problému ÚP 

- Mgr. Krásová – v BBD výměna průkazů probíhá 

- Mgr. Krása – problém s příspěvkem na bydlení pro seniory, dlouhá čekací doba na 

ÚP. Mgr. Krása navrhuje, aby SZK doporučila Radě opět jednat o rozšíření služeb 

ÚP v Řepích. P. Krása nabízí účast při jednáních. 

Pí. starostka se nebrání jednání, nutné najít odpovídající prostory, prověřit 

prostory v pasáži ul. Makovského, místo RK Chirš, zda by bylo možné tyto 

využívat. 

Usnesení : 

SZK doporučuje RMČ, aby opět projednala s ÚP možnost obnovit stálé 

pracoviště ÚP v Řepích. 

Hlasování: 

Pro – všichni   proti – 0   zdržel se – 0 

3. Informace o počtu umístěných osob z Řep v Domově sv. Karla Boromejského 

Mgr. Presslová informuje – březen 8, duben 7, k 5.květnu 5 osob 

4. Pracovní doba lékařů – MUDr. Katra 

Péče zajištěna v dobrém rozsahu, nelze jít nad rámec možností lékařů, pojišťovna 

nepovolí rozšíření počtu lékařů, v létě mají lékaři omezenou prac. dobu z důvodu 

menšího provozu a čerpání dovolených, změny jsou avízované, pacient si musí i toto 

uvědomit. Připravuje se setkání vedení MČ s lékaři. 

5. PhDr. Kadlec informoval o průběhu setkání soc. pracovníků s lékaři v CSZS. 



6. Psychosomatické centrum – informaci podala pí. starostka Mgr. Synková 

7. Senior taxi – PhDr. Kadlec podal informace o probíhající dotazníkové akci, 

vyhodnocení bude zasláno členům komise a bude předloženo na červnovém jednání 

ZMČ. 

Mgr. Krása – v Praze existují 2 firmy provozující senior taxi, jsou dotované ROPIDem, 

vysoké dotace, lepší udělat metropolitní dopravu než na jednotlivých MČ z důvodů 

finanční náročnosti na dotace 

8. Prezentace BBD Vondroušova 1193,1194 – Mgr. O. Krásová 

9. Mgr. Krása – jednání s premiérem :  valorizace příspěvku na péči, řešení problému 

s jednoročními dotacemi pro poskytovatele soc. služeb 

10. DPS – PhDr. Kadlec, Mgr. Čermáková 

Změna projektu na víceúčelové zařízení, navýšení kapacity lůžek na 100, odlehčovací 

služby.  Zásady pro přijetí klienta – bude schvalovat SZK a doporučovat RMČ, tvorba 

kritérií ve spolupráci s odborem majetku ( bydlení ) a ekonomickým odborem. 

 

Další jednání SZK se uskuteční společně s komisí pro výstavbu DPS v Řepích a 

komunitní plánování v pondělí 8.6.2015 od 16 hod. v CSZS, Bendova 5. 

Tajemnice SZK rozešle pozvánky s materiály všem členům SZK a komise pro výstavbu 

DPS. 

 

Praha 19.5.2015 

Zpracovala : Mgr. A. Presslová 

 

 

……………………………………………………….  ………………………………………………….. 

předseda SZK PhDr. J. Kadlec    ověřovatel zápisu MUDr. A. Katra 

 


